



YOU CALL. WE MOVE.  
**M.G. INTERNATIONAL**  
SINCE 1891



> LOGISTIC SOLUTIONS > TODAY > FOR THE FUTURE

[www.mgint.de](http://www.mgint.de)

> **CUSTOMS BROKERAGE & CUSTOMS CLEARANCE**

Complex customs clearance - reliable, easy and fast!

Our customs and clearance team as well as our partners for customs clearance provide the experience and expertise that is needed to meet the requirements, regulations and legal specifications. The team which is being trained regularly to meet the requirements for documentation and handling as well as consideration of legal concerns in practice, will take your shipments through customs reliably and with the necessary speed.

Once your shipments have passed customs, you can trust our specialists who offer worldwide door-to-door solutions on a flexible basis. With us, you have a safe and reliable partner within the supply chain. We are holder of an AEO-F certificate since 2011.

Take advantage of long term experience of our colleagues for the variety of all the customs processes. Our competence will assure that your import shipments from third party countries as well as your exports to non-EU countries will be handled according to the law.

OUR SERVICE

- Customs clearance on outlay of the charges
- NCTS clearance including deposit
- Fiscal representation acc. § 22a ff. VAT Act for EU-based companies with Tax exempted deliveries - together and in conjunction with our partners
- AES - electronically export procedures
- ZAPP (customs clearance in paperless port), internal trade statistics
- Issue of Carnet-TIR
- CMR waybills
- Neutralization
- Container release

All imports from third party countries or exports to non-EU countries require customs clearance. As there are many different customs procedures, we recommend that you confide in specialists so that your shipments are being customs cleared according to the law, fast and professional. Also for your company we offer ideal import and export customs clearance, because we have long term 'expertise on the limits'

Certified to ISO 9001:2015 and AEO-F  
Regulated Agent by the LBA

> **M.G. INTERNATIONAL**

Koblenzer Str. 40 · 57072 Siegen/Germany · Phone +49 271 4093-0 · Fax +49 271 4093-21



---

## ZOLLVERMITTLUNG & ZOLLABFERTIGUNG

---

Zollvermittlung und Zollabfertigung

Komplexe Zollabwicklungen zuverlässig, einfach und schnell!

Unser Customs and Clearance Team und Partner für die Zollabwicklung bieten die Erfahrung und das Fachwissen, die erforderlich sind, um die Anforderungen, Bestimmungen und gesetzlichen Vorgaben zu bewältigen. Das Team, das durch regelmäßige Fachschulungen den Anforderungen an Dokumentation und Abwicklung und Berücksichtigung rechtlicher Angelegenheiten in der der Praxis geschult ist, wird Ihre Lieferung zuverlässig mit der erforderlichen Geschwindigkeit durch den Zoll bringen.

Haben Ihre Güter den Zoll verlassen, vertrauen Sie unseren Spezialisten, die Ihnen die weltweiten door-to-door-Lösungen flexibel anbieten. Mit uns haben Sie einen zuverlässigen und sicheren Partner innerhalb der Supply-Chain. Seit 2011 sind wir Inhaber eines AEO-F Zertifikats.

Nutzen Sie den langjährigen Erfahrungsschatz unserer Mitarbeiter bei der Vielzahl unterschiedlicher Zollverfahren. Unsere Kompetenz sorgt für rechtskonforme Erledigung Ihrer Importe aus Drittländern sowie Ihrer Exporte in Nicht-EU-Länder.

### UNSER SERVICE

- Atlas-Zollabfertigungen mit Verauslagung der Eingangsabgaben
- NCTS-Versandverfahren incl. Sicherheitsleistung
- Fiskalvertretung gem. § 22a ff. UStG für EU-ansässige Unternehmen mit UStr.-befreiter Lieferung – zusammen und in Verbindung mit unseren Partner
- AES - elektr. Ausfuhrverfahren
- ZAPP, Intrahandelsstatistik
- Carnet-TIR-Erstellung
- CMR-Frachtbriefe
- Neutralisierungen
- Containerfreistellungen

Sämtliche Importe aus Drittländern sowie alle Exporte in Nicht-EU-Länder benötigen eine Zollabfertigung. Bei der Vielzahl unterschiedlicher Zollverfahren sollten Sie sich Spezialisten anvertrauen, damit Ihre Zollabfertigungen rechtskonform, schnell und kompetent erledigt werden. Auch für Ihr Unternehmen bieten wir optimale Im- und Exportzollabfertigungen, denn wir haben langjährige „Kompetenz im Grenzbereich“.

Zertifiziert nach ISO 9001:2015 und AEO-F  
Reglementierter Beauftragter durch das LBA



Koblenzer Str. 40 · 57072 Siegen/Germany · Phone +49 271 4093-0 · Fax +49 271 4093-21

> LOGISTIC SOLUTIONS > TODAY > FOR THE FUTURE

[www.mgint.de](http://www.mgint.de)